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Marija Bistrica, 15. studenog 2024.9od.

ZAPISNIK

s pedesete sjednice Skolskog odbora Osnovne ikole Marija Bistrica odriane u srijedu 30. listopada

2024. godine u 19:00 sati elektroniakim putem.

Sjednici su se odazvali te prisustvovali sljedeai tlanovi Skolskog odbora

1. lasna Miliaki

2. Dinko Krstini6

3. Tatijana Lenart

4. Dominik Sugnetia

5. Dario Kapitan

Sjednici nisu bili prisutni ilanovi SkolskoB odbora Tomislav Tomorad i Damir Galovi6.

Zapisnitar je Antonija Leikovid.

Utvraleno je da postoji kvorum za utvralenidnevni red:

Predsjednica Skolskog odbora Jasna Miliaki pozdravlja sve prisutne i za sjednicu predlaie sljedeai

dnevnired:

1. Usvajanje zapisnika s aetrdeset i devete slednice Skolskog odbora odriane 30. listopada

2024. godine.

2. Davan.ie prethodne suglasnosti za zapo!ljavanje uaitelja edukatora rehabilitatora u

Posebni razredni odjel na odredeno puno radno vrijeme.

3. Usvajanje Zapisnika o provodenju redovnog godiinjeg otpisa knjiznifne gratle osnovne

ikole Marija Bistrica.

4. Prijedlog Financijskog plana za 2025. godinu s projekcijama za 2026. i 2027, godinu,

5. Razno.



Ad 1) alanovi Skolskog odbora su jednoglasno s pet (5) glasova,,zA" usvojili zapisnik sa aetrdeset

devet; siednice Skolskog odbora odriane 30. listopada 2024- godine.

Ad 2) elanovi Skolskog odbora su jednogtasno s pet (5)glasova,,ZA" dali suglasnosti za zaposljavanje

lvane Ozimec na radno mjesto uiitelja edukatora rehabilitatora u Posebni razredni odjel na odredeno
puno radno v jeme.

Ad 3) elanovi Skolskog odbora su jednoglasno s pet (5) 8lasova,,zA" usvo.iili zapisnlk o provodenju

redovnog godiinjeg otpisa knjiiniane graile Osnovne lkole Marija Bistrica.

Ad 5) Pod totkom razno drugih prijedloga i komentara nije bilo

Zapisnik sastavila:

Antonija Leikovia

lskog o ora

Ad 4) Razmatran je Prijedlog Financijskog plana za 2025. godinu s projek clarna za 2026. i2027 . godinu.

alanovi Skolskog odbora su jednoglasno s pet (5) glasova ,,2A" usvojili Prijedlog Financijskog plana za

2025. godinu.

sjednica dov.iena u 22:00 sati.
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